
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υφυπουργό παρά τω Πρωθυπουργώ κ.  Παύλο Μαρινάκη 

Θέμα: «Σχετικά με την υποβάθμιση της αξιοπιστίας του Ελληνικού Τύπου και τον 

αποκλεισμό μερίδας ΜΜΕ» 

Από τον Μάιο του 2021, όταν στην έκθεση που δημοσιεύουν ετησίως οι  

«Δημοσιογράφοι Χωρίς Σύνορα» (RSF) η χώρα μας έχασε τριάντα οκτώ θέσεις σε 

σχέση με την προηγούμενη χρονιά στην ελευθερία του Τύπου και βρέθηκε στην 107η 

θέση σε σύνολο 180 χωρών, η συζήτηση που θα έπρεπε να ανοίξει για να εντοπιστούν 

οι αιτίες δεν ξεκίνησε ποτέ.  Ακολούθησε το 2022 η 108η θέση και το 2023 καταφέραμε 

να ξαναπάμε στην 107η.   

Σχετικά με τις  γνωστές σε όλους αιτιάσεις για τις λίστες  «Πέτσα»  δεν χρειάζεται να 

αναφερθούμε ξανά. Είναι πολλές το τελευταίο διάστημα οι καταγγελίες, από μερίδα 

του αντικυβερνητικού Τύπου, για περίεργες καταστάσεις αλλά και για αθέμιτο 

ανταγωνισμό από το μοναδικό πρακτορείο διανομής Τύπου στη χώρα.  Είναι αρκετά 

τα ΜΜΕ που έχουν καταγγείλει μεθοδεύσεις για το πρακτορείο Άργος. Μάλιστα λίγες 

ημέρες πριν η εφημερίδα ΜΑΚΕΛΕΙΟ δεν κυκλοφόρησε καθόλου, κάτι πρωτοφανές 

στα ιστορικά χρονικά του Τύπου.  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υφυπουργός: 

1.Ποιος είναι ο αρμόδιος να ελέγχει τη λειτουργία του πρακτορείου Άργος; 

Γίνονται οι έλεγχοι; 

2.Μετά από δεκάδες καταγγελίες μέσων ενημέρωσης του εντύπου Τύπου σε τι 

ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε; 

3.Υπάρχει σκοπιμότητα για να δυσχεραίνεται το έργο κυρίως μέσων που 

ασκούν έντονη κριτική στην κυβέρνηση; 

4.Δεν θα έπρεπε να υπάρξει κυβερνητική μέριμνα σχετικά με τη διανομή και με 

άλλους τρόπους, ώστε να εκμηδενίζονται οι υπόνοιες για τυχόν μονοπωλιακές 

πρακτικές; 
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